
Protokół Nr 3/07 
 

z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
dnia 22 stycznia 2007 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 

Rozpoczęcie posiedzenia  godz.800 
Zakończenie posiedzenia godz.1025 

 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą  
załącznik do protokołu oraz Wójt Gminy , zastępca i w części dotyczącej spraw finansowych 
Skarbnik Gminy . 
W posiedzeniu równieŜ uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady .  
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały .  
Następnie przewodniczący komisji odczytał porządek obrad w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 26 stycznia 2007 r.  
4.Ocena realizacja zadań w zakresie ochrony środowiska oraz wywozu odpadów   
   komunalnych z terenu gminy . 
   Stanowisko komisji na sesję . 
5.Sprawy róŜne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Porządek posiedzenia w/w brzmieniu komisja przyjęła jednogłośnie . 
Ad.2 
Protokół Nr 2/06  z poprzedniego posiedzenia , komisja przyjęła jednogłośnie bez 
odczytywania . 
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliŜszej sesji,  
komisja przeanalizowała  projekty uchwał, wysłuchała uzasadnienia wójta  i wydała opinię 
jak niŜej  : 
- projekt uchwały Nr IV/17/07 w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy dzierŜawy ; 
   komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  ( 5 głosami „za”) ,   
- projekt uchwały Nr IV/18/07 w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia  umowy dzierŜawy na  
  okres dłuŜszy  niŜ trzy lata i wyraŜenia zgody  na odstąpienie od obowiązku przetargu na  
  dzierŜawę; komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ( 5 głosami „za” ) , 
- projekt uchwały Nr IV/19/07 w sprawie uchylenia uchwały Nr VIII/66/03 Rady Gminy 
Stargard Szczeciński z dnia 28 maja 2003 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu  zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński  
Po wysłuchaniu uzasadnienia wójta , komisja 4  głosami „za” i 1 głosie „wstrzymującym się”  
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .  
- projekt uchwały Nr IV/20/07  w sprawie zmiany regulaminu udzielenia pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Stargard Szczeciński  
Po przedstawieniu uzasadnienia przez zastępcę wójta , komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały ( 5 głosami „za” ) . 
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- projekt uchwały Nr IV/21/07 w sprawie zatwierdzenie przychodów i wydatków gminnego 
funduszu ochrony środowiska i gospodarki wodnej na 2007 rok  
Skarbnik Gminy – wyjaśniła ,Ŝe zgodnie z przepisami rada gminy musi zatwierdzić 
przychody i wydatki gminnego funduszu ochrony środowiska i gospodarki wodnej na 2007 
rok , wydatki są takie same jak zapisane w budŜecie gminy , jeŜeli byłyby zmiany w trakcie 
realizacji , to uchwałą rady . 
W trakcie dyskusji nad projektem uchwały zastępca wójta  udzielając odpowiedzi na 
zapytania przewodniczącego komisji wyjaśnił pozycje dotyczące zakupu sadzonek , 
likwidacji   „ dzikich wysypisk”, wydatków na  utworzenie zespołu przyrodniczo-
krajobrazowego pn.. „ Dolina rzeki Krąpieli” – oznakowanie- i wójt tutaj  zaznaczył ,Ŝe 
powinny być określone granice tego zespołu. Kolejno  wójt gminy odniósł się do  tematu 
budowy przydomowych oczyszczalni ścieków zaznaczając , Ŝe dotyczy to tylko tych 
miejscowości gdzie nigdy nie będzie kanalizacji i do tego  jest stosowna uchwała rady gminy. 
Radna Czwertlik  stwierdziła ,Ŝe w jej miejscowości komisyjnie naleŜałoby sprawdzić kto 
podłączył się do nowo wybudowanej kanalizacji . 
Radna Gajewska – zapytała się czy są planowane jakieś prace w parku w Barzkowicach .  
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe planuje się wykonanie prac porządkowych na terenie parku 
osobami bezrobotnymi - skierowanymi przez biuro pracy pod nadzorem Barzkowic .  
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie – jednogłośnie . 
- projekt uchwały Nr IV/22/07 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2007 r. oraz zmiany 
limitów wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne  
Uzasadnienie do tego projektu uchwały przedstawiła skarbnik gminy. 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie – jednogłośnie .  
Wójt Gminy przedstawił dodatkowy projekt uchwały Nr IV/23/07w sprawie zmian uchwały 
w sprawie zwołania zebrań wiejskich , a dotyczył ten projekt zmiany terminu zebrania 
wiejskiego w Małkocinie z uwagi na to , iŜ zebranie w dniu 19 stycznia 2007 roku nie odbyło 
się z powodu  braku  prądu . 
Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały – jednogłośnie . 
Ad.4 
Przewodniczący komisji odczytał informację dotyczącą ochrony środowiska i oceny wywozu 
odpadów komunalnych z terenu gminy Stargard Szczeciński . 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu . 
Przewodniczący komisji w trakcie dyskusji mówił o tym , aby zwiększyć ilość pojemników ,  
poinformować o sposobie składowania np. butelek plastikowych , o większych pojemnikach 
w przypadku remontu np. na 2-3 rodziny , o dzikich wysypiskach , aby właściwa  komisja 
sprawdziła w terenie , kto nie posiada pojemników . 
Zastępca wójta poinformował ,Ŝe z dniem 01 marca 2007 r. wywozem nieczystości zajmować 
się będzie MPGK Stargard ,Ŝe wiosną odbędzie się   kontrola  pojemników- zwłaszcza tam 
gdzie są sygnały ,  ponadto  firmy dokonujące wywozu nieczystości  informują gminę o 
osobach , które  zrezygnowały z posiadania pojemników   .  
Komisja  przyj ęła następujące stanowisko do w/w tematu , a mianowicie :  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu  przyjęła przedstawioną 
informacj ę i pozytywnie oceniła wywóz nieczystości z terenu gminy . 
Komisja ponadto proponuje zwrócić szczególną uwagę na następujące kwestie :  
- konieczność zwiększenia ilości pojemników selektywnej zbiórki odpadów , 
- poinformowanie mieszkańców w formie obwieszczenia o moŜliwościach odbioru  
  przedmiotów wielkogabarytowych ,  
- zobowiązać odpowiednią komisję do kontroli sposobu odprowadzania ścieków w   
   miejscowościach skanalizowanych oraz kontroli  indywidualnych pojemników na  
   śmieci , 
- zwiększyć świadomość ekologiczną mieszkańców poprzez informację dotyczącą m.in.  
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prawidłowego sposobu składowania odpadów  „ PET” oraz informację dotyczącą 
składowania  odpadów  na tzw. „ dzikich wysypiskach „ . 
 Ad.5 
Radna Gajewska – poinformowała ,Ŝe obecne pomieszczenie w którym mieści się punkt 
biblioteczny   w Pęzinie jest bardzo ciasne i naleŜałoby pomyśleć o większym i tutaj 
zaproponowała pomieszczenia w budynku ośrodka zdrowia .  
Radna Czwertlik poruszyła następujące sprawy :  
- uszkodzenie gniazda bocianiego na terenie posesji kościoła ,  
- zaliczenia drzewa jako pomnika przyrody , 
- zrobienie drogi do działek osób budujących się ,  
- sprawa mieszkańców Bębnikątu i wody , 
Wójt Gminy – odnosząc się do tych spraw poinformował ,Ŝe będzie wykup gruntów od 
właścicieli na poszerzenie drogi i droga  będzie robiona , sprawa wody dla rodzin 
mieszkających w Bębnikącie – jest  rozwaŜany   sposób dostarczania wody .  
Radny Kuźma – poruszył temat dotyczący wywozu nieczystości ze szkoły , a zwłaszcza 
miejsca opróŜniania beczki .  
Radna Gajewska zgłosiła konieczność oświetlenia odcinka drogi od tartaku do stacji w 
Pęzinie i w kierunku posesji p.Kaszów . 
Wiceprzewodniczący rady mówił o wzmocnieniu słupa na którym umieszczone jest gniazdo 
bocianie w Poczerninie .  
W sprawach róŜnych wójt gminy przedstawił  temat dotyczący sprzedaŜy działki 11 ar w 
Grzędzicach w drodze bez przetargowej dla Pani Wicher , bo takie złoŜyła pismo . 
Przewodniczący komisji odnosząc się do tej sprawy powiedział m.in. ,Ŝe faktycznie ta osoba 
ma małe podwórze , ale ta działka moŜe być działką pod zabudowę i chętnych będzie duŜo . 
W trakcie dyskusji ustalono ,Ŝe na leŜy się wstrzymać ze sprzedaŜą do momentu opracowania 
planu . 
Wójt podsumowując powiedział ,Ŝe taką da odpowiedź . 
Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Komisji Daniel Wilk podziękował za udział i 
zamknął posiedzenie komisji . 
 
 
 
Protokołowała :                                                                                   Przewodniczący Komisji: 
Z. Stoczkowska                                                                                           Daniel Wilk  
Data sporządzenia :                                                                              Data podpisania : 
2007.01.22 2007. ……………….. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


